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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD) aan de staatssecretaris van 
Economische Zaken over de sterke afname van de vlinderstand (ingezonden 
7 maart 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het onderzoek dat erop wijst dat de grote 
achteruitgang van wilde bestuivers, zoals vlinders, hommels, zweefvliegen en 
wilde bijen, een groot gevaar is voor de landbouw en voor de voedselzeker-
heid?1 

Vraag 2
Deelt u de bezorgdheid over de sterke daling van het aantal vlinders in ons 
land, waardoor de vlinderstand momenteel op het laagste niveau van de 
laatste twintig jaar is beland?2 

Vraag 3
Kunt u bevestigen dat de belangrijkste oorzaak van de achteruitgang van de 
vlinderstand gevonden kan worden in de intensivering van de landbouw, 
waardoor het leefgebied van vlinders sterk is afgenomen door versnippering, 
vermesting en verdroging? Zo ja, welke consequenties verbindt u hieraan en 
op welke wijze wilt u de verdere intensivering van de landbouw en de 
negatieve gevolgen daarvan tegengaan? 

Vraag 4
Bent u bereid om een extra en een forse inspanning te leveren om het 
leefgebied voor vlinders en andere wilde bestuivers weer te vergroten? Zo ja, 
op welke termijn en wijze? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de bermen van wegen een leefgebied zouden kunnen 
vormen voor vlinders en andere wilde bestuivers, wanneer deze worden 
ingezaaid met bloemenzaden? Zo ja, bent u bereid om ervoor te zorgen dat 
deze bermen inderdaad als zodanig worden ingericht, ook in samenwerking 
met provincies en gemeenten? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.sciencemag.org/content/early/2013/02/27/science.1230200
2 http://www.cbs.nl/nl-NL/menu/themas/natuur-milieu/publicaties/artikelen/archief/2013/2013–

3791-wm.htm
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